
 PROTOKÓŁ Nr XXIX/10 
  Z SESJI RADY GMINY OSTROWICE  

W DNIU  24.06.2010 r.  
 

 Punkt 1. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Bany o godz. 11

00 
otworzył XXIX Sesję Rady Gminy 

 i po powitaniu radnych, sołtysów i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  w Sesji  uczestniczy    

13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy 

obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości  stanowią kolejno załączniki nr:  1, 2 i 3   do 

niniejszego protokołu. Ponadto w Sesji uczestniczyli:  Wójt Gminy Wacław Micewski, Sekretarz Gminy 

Janina Januszkiewicz i Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska oraz  pracownicy Urzędu i mieszkańcy 

gminy.  

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady Roman Bany przedstawił porządek obrad XXIX Sesji: 

  1.   Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 

  2.   Przedstawienie porządku obrad. 

  3.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  4    Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

  5.   Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

  6.   Pytania i wnioski 

  7.    Podjęcie uchwały  w sprawie: 

1) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej; 

2) określania zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych  

o charakterze cywilnoprawnym Gminy Ostrowice oraz jej jednostek podległych, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania przedmiotowych ulg; 

3) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze;  

4) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego przez 

samorządową instytucję kultury za I półrocze; 

5) zmian w budżecie gminy na 2010 rok; 

6) zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu inwestycyjnego pod nazwą „Uporządkowanie 

gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Ostrowice w obszarze Drawskiego Parku 

Krajobrazowego Etap II” przy finansowym wsparciu środków z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2007 -2013; 

7) zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu inwestycyjnego pod nazwą „Uporządkowanie 

gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Ostrowice w obszarze Drawskiego Parku 

Krajobrazowego Etap I” przy finansowym wsparciu środków z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007 – 2013; 

8.  Wolne głosy, komunikaty. 

9.  Zamknięcie sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Roman Bany zaproponował zmianę porządku obrad w punkcie 7. 

„Podjęcie uchwał” ze względu na konieczność wprowadzenia pod obrady jeszcze 2 projektów 

uchwał, które omówiono na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 17.06.2010 r. Porządek 

obrad w punkcie 7  po zmianach przedstawiał się następująco: 

 7. Podjęcie uchwały  w sprawie: 

1) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej; 



2) określania zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych o 

charakterze cywilnoprawnym Gminy Ostrowice oraz jej jednostek podległych, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania przedmiotowych ulg; 

3) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze;  

4) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego przez 

samorządową instytucję kultury za I półrocze; 

5) zmian w budżecie gminy na 2010 rok; 

6) zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu inwestycyjnego pod nazwą 

„Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Ostrowice w obszarze 

Drawskiego Parku Krajobrazowego Etap II” przy finansowym wsparciu środków z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 -2013; 

7) zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu inwestycyjnego pod nazwą 

„Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Ostrowice w obszarze 

Drawskiego Parku Krajobrazowego Etap I” przy finansowym wsparciu środków z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007 – 2013; 

8) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 

9) przystąpienia Gminy Ostrowice do Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć 

Teleinformatyczna”. 

 
Głosowanie nad zmianą w porządku obrad przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad głosowało 13  radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Gminy  stwierdził przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

 

 

 Punkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu 

radnych w biurze Rady Gminy i radni nie wnieśli do niego uwag, w związku z czym zaproponował 

przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania głosowało 15 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu z Sesji XXVIII, która odbyła się  

28.04.2010 r., bez odczytywania. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

Punkt  4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Wacław Micewski przedstawił informację ze swojej działalności w okresie między 

sesjami.  

 Wójt poinformował, że: 

- został odznaczony złotą odznaką Gryfa Zachodniopomorskiego;  

- spotkał się z Dyrektorem Zakładu Energetycznego w sprawie sieci w Lipnie; sprawa się przedłuża ze 

względu na zmiany organizacyjne w zakładzie energetycznym; 

- od 01.07.2010 r. ma ruszyć apteka w Ostrowicach; 

- uczestniczył w spotkaniu Rady Społecznej szpitala w Drawsku Pomorskim; 

- z Panią Skarbnik uczestniczył w weryfikacji dokumentów dotyczących uporządkowania gospodarki 

wodno-ściekowej etap I (dofinansowanie z RPO WZ) w BGK i Urzędzie Marszałkowskim; zostały 

drobne kwestie do uzupełnienia i zweryfikowania np. trzeba było nadać NIP Gminie, ponieważ Gmina 

jest beneficjentem, a mieliśmy tylko NIP Urzędu; 



- trwają remonty dróg gminnych najgorsze odcinki już zostały zrobione np. do Państwa Szpilewskich 

w Nowym Worowie;  

- remont świetlic dobiega końca przy odbiorze zostaną poproszeni o opinię radni i sołtysi; 

- dokumentacja na Orlika jest w trakcie sporządzania; aby zmieściło się boisko trzeba zlikwidować 

zajazd autobusowy; 

- projekt na ścieżkę rowerową składany do RPO WZ został oceniony pozytywnie; 

- sporządzana jest dokumentacja na wodociąg do Smołdzęcina trwają uzgodnienia dotyczące decyzji 

środowiskowej, ponieważ jest to obszar tzw. zielone bagna; 

- odbyły się zawody hippiczne wielka Ostrowicka jednym z organizatorów był starosta powiatu 

drawskiego; 

- odbyły się zawody w sportach pożarniczych startowało 18 drużyn  ok. 200 strażaków z gminy. 

Ciekawostką było zwycięstwo II drużyny z Ostrowic przed I drużyną. Jedynie Siecino nie uczestniczyło 

w zawodach; 

- 22 lipca będzie 2 rocznica muzeum PGR w Bolegorzynie Starosta obiecał że dofinansuje Państwo 

radni i sołtysi są proszeni o wzięcie udziału w miarę możliwości; 

- niestety Pani Irena Bosiacka zrezygnowała z dalszego pełnienia funkcji dyrektora Zespołu Szkół  

w Nowym Worowie. Zostanie ogłoszony konkurs; 

Wójt Gminy Wacław Micewski złożył podziękowania Pani Dyrektor za roczną współpracę. 

Pani Dyrektor podziękowała i wyjaśniła, że ceni sobie pracę bezpośrednio z uczniami a praca 

Dyrektora ma nieco inny charakter. Podziękowała Panu Wójtowi, Pani Dyrektor Elżbiecie Kozłowskiej 

a szczególnie rodzicom uczniów ze szkoły w  Nowym Worowie.   

 

Punkt 5.   Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami odbyło się wspólne posiedzenie 

Komisji Rady Gminy, na którym omówiono projekty uchwał na dzisiejszą sesję. Ustalono stawki opłaty 

targowej, rozpatrzono skargę na Wójta Gminy Ostrowice, złożoną przez Pana Stanisława Rycherta. Na 

posiedzeniu przedstawiono również bieżącą korespondencję kierowaną do Rady. Nikt z 

Przewodniczących Komisji nie zabrał  głosu.  

Punkt  6.  Pytania i wnioski. 

W punkcie pytania i wnioski głos zabrali: 

Radny Jerzy Grząśko – odnośnie remontów świetlic powiedział, że pracownik odpowiedzialny za to 

przychodzi i nawet nie wchodzi na świetlicę.  Są uwagi Pani sołtys a nie ma decyzji pracownika, który 

to koordynuje niech wejdzie na świetlicę i zobaczy jak przebiega remont. 

Radny Andrzej Szynal droga koło ośrodka zdrowia kratka jest wyżej niż asfalt  i woda zalewa i wyrywa 

pobocze przed zakrętem,  są nie wycięte krzaki jest niebezpiecznie,  jeden wypadek już był rów obok 

oczyszczalni zalewa łąki  trzeba go pogłębić.  

Radny Stanisław Bodnar zapytał, kiedy będzie remont świetlicy w Przytoniu. 

Radny Stanisław Krasoń  zgłosił, że w Cieminku na przystanku zerwało dach, zapytał o  remont drogi 

w  Płociach 

Pan Julian  Kondzierski sołtys Przytonia zgłosił, że u Pani Domańskiej budynek może się zawalić, bo   

topola przy budynku jest do wycięcia, stwarza zagrożenie. Poruszył sprawę śmieci na domkach -  brak 



odpowiedzi, był strażnik i nic. Poprosił o załatwienie sprawy podsypki pod wjazd do bloków oraz 

zapytał o drzewka i krzewy było zgłaszane a nie ma. 

Pani Agnieszka Zarzeczna sołtys Płoci  potwierdziła, że przystanek w Cieminku ma dach zerwany 

zapytała kiedy będą geodeci na drodze  o naprawa drogi  i ścieżka rowerowa zarośnięta  praca 

zlecona dla Pana Opali dalej jest zarośnięte nie wywiązał się  nie sprzątnięte gałęzie  

Pani Bożena Kulicz zapytała, kiedy będzie kanalizacja w Bolegorzynie, w jakim miesiącu, jak ma 

wyglądać realizacja funduszu sołeckiego. Zgłosiła prośbę, żeby na stronę internetową gminy wpisać 

Stowarzyszenie, że jest, bo nie wiedzą ludzie kiedy i w jakich godzinach jest otwarte.  Zaprosiła na 

rocznicę Muzeum PGR. zapytała, kiedy będą place zabaw. Zgłosiła następującą sprawę: była wichura i 

zawaliły się drzewa, w czynie społecznym uprzątnięto i są 3 przyczepy drzewa, ale brak mężczyzny, 

żeby to porąbał. Zapytała,  co z sadzonkami i kwiatami na wieś?  

Pan Marcin Kwaśniewski apelował, aby pozyskiwać dzieci, które odchodzą.  Burmistrz Połczyna 

zagroził ,że jak ktoś z Gawrońca wyśle dzieci do Ostrowic to nie będzie pracował w interwencyjnych.  

Radna Urszula Mroczek zapytała, co ze zleceniem dla wykonawcy na roboty dodatkowe? Wiatka 

powinna stanąć do rozpoczęcia roku, bo dzieci, które idą do szkoły do Ostrowic będą tam wsiadać.  

Radna Halina Radlińska wnioskowała o usunięcie traw na poboczach, bo są za wysokie -  również na 

drogach gminnych.  Prosiła żeby skosić lub zastosować  opryski. 

Pan Julian Kondzierski zapytał, czemu nie było dowozu na wybory?  

 Wójt Gminy Wacław Micewski odpowiedział, że gmina posiada zadania zlecone: przygotowanie 

lokali wyborczych i to zostało wykonane. Transportu nikt nie zlecał, bo nie było żadnych postulatów. 

Dopiero dzień wcześniej i  w dzień wyborów.  

Radna Urszula Mroczek: powiedziała, że  zostało powiedziane,  że to wina radnych lub sołtysów. 

Wójt Gminy odpowiedział, że nikt tak nie powiedział. Transport kosztuje, komitetów wyborczych to 

nie interesuje, państwowej komisji wyborczej też nie, ludzie nie zgłaszają potrzeby. Kiedyś 

zorganizowano 2 kursy,  opłacono i 3 ludzi jechało.  4 linie autobusowe wynajęto na 3 ludzi.  

Radny Jan Błachuta powiedział, że on nie widzi problemu, bo sam zawiózł jak ludzie go poprosili. 

Wójt Gminy dodał, że osoby niepełnosprawne mogą głosować przez pełnomocnika, można się 

dogadać i jechać wspólnie. 

Radna Urszula Mroczek zarzuciła, że nie było nigdzie informacji, gdzie jest obwód wyborczy i lokal. 

Wójt gminy odpowiedział, że już  od wojny są te same obwody i lokale, a  obwieszczenie było. 

Pani Sylwia Połubiak sołtys Siecina powiedziała, że nikt nie ustalał inkasowania opłat z sołtysami  

za opłatę targową  

Pani Helena Karczewska poinformowała, że mieszkańcy Bornego są zadowoleni z remontu, tylko nie 

ma oświetlenia w kuchni (lamp i kinkietów ) a przy schodach brak poręczy.   

 

 



Punkt 7.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Grażyna Oszkiel.  

Radny Marcin Kwaśniewski zaproponował podniesienie stawki miesięcznej od sprzedaży  

z samochodu do 600 zł. 

Uchwała Nr XXIX/ 174 /10  w sprawie   ustalenia wysokości stawek opłaty targowej; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Wstrzymało się:  1  radny 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

2) określania zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych  

o charakterze cywilnoprawnym Gminy Ostrowice oraz jej jednostek podległych, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania przedmiotowych ulg; 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Szynal. 

Uchwała Nr XXIX/ 175/10  w sprawie   określania zasad i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym Gminy Ostrowice oraz 

jej jednostek podległych, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania 

przedmiotowych ulg; 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

3) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze; 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska. 

Uchwała Nr XXIX/176/10  w sprawie   określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu gminy za I półrocze;  
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

4)  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze; 



Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik.  

Uchwała Nr XXVI/177/10  w sprawie   określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego przez samorządową instytucję kultury za I półrocze; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

 

Na obrady przybył przedstawiciel Urzędu Marszałkowskiego Pan Marcin Bandosz. Przedstawił 

prezentację multimedialną dotyczącą przystąpienia gminy do projektu „Zachodniopomorska Sieć 

Teleinformatyczna”.(Uchwała w pkt 7/9)  

Obrady opuścił radny Wiesław Grząśko. Stan radnych: 12 

5) zmian w budżecie gminy na 2010 rok; 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska.  

Uchwała Nr XXIX/178/10  w sprawie   zmian w budżecie gminy na 2010 rok; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

6) zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu inwestycyjnego pod nazwą „Uporządkowanie 

gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Ostrowice w obszarze Drawskiego Parku 

Krajobrazowego Etap II” przy finansowym wsparciu środków z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2007 -2013; 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska.  

Uchwała Nr XXIX/ 179/10  w sprawie   zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu 
inwestycyjnego pod nazwą „Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy 
Ostrowice w obszarze Drawskiego Parku Krajobrazowego Etap II” przy finansowym wsparciu 
środków z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 -2013; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

7) zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu inwestycyjnego pod nazwą „Uporządkowanie 

gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Ostrowice w obszarze Drawskiego Parku 

Krajobrazowego Etap I” przy finansowym wsparciu środków z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007 – 2013; 

 



 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska.  

Uchwała Nr XXIX/180/10  w sprawie   zaciągnięcia pożyczki na dofinansowanie projektu 
inwestycyjnego pod nazwą „Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy 
Ostrowice w obszarze Drawskiego Parku Krajobrazowego Etap I” przy finansowym wsparciu 
środków z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 
2007 – 2013; 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

8) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Szynal. 

Uchwała Nr XXIX/181/10  w sprawie   rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

9) przystąpienia Gminy Ostrowice do Stowarzyszenia pod nazwą  

„Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Joanna Okoń. 

Uchwała Nr XXIX/182/10  w sprawie   przystąpienia Gminy Ostrowice do Stowarzyszenia  
pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”. 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Punkt  8.  Wolne głosy i komunikaty. 

Odpowiedzi Wójta Gminy: 

- Dyrektor ZDP powiedział, że będzie koszone na wszystkich drogach powiatowych. Możemy tylko się 

upominać o koszenie. 

- w sprawach świetlic:  zajmuje się tym młody pracownik, który  zostanie zobowiązany do obejrzenia 

świetlic i podsumowania.  

- Odnośnie prac  interwencyjnych: to urząd pracy decyduje i burmistrz nie może tak mówić.  

-śmieci w Przytoniu:  wyjaśnimy sprawę ze strażnikiem 

 



- droga na Płocie:  geodeta będzie  tylko tam,  gdzie będzie taka  konieczność, bo to też jest duży 

koszt, a ci co się worali w pas, to sprawdzaliśmy i zrobili to słusznie, bo to ich część; 

- kanalizacja w Bolegorzynie będzie niedługo, bo  trwa przetarg; 

- do rąbania drzewa zostanie przydzielony jakiś  pracownik; 

- w Bornym kinkiety i schody:  Mariusz Skraba  dopilnuje realizacji; 

Wójt Gminy zapytał, jakie radni mają zdanie na temat transportu na wybory? 

Nikt nie zgłosił potrzeby transportu.  

Ponadto Wójt gminy powiedział, że: będzie ok. 10 pracowników w ramach robót publicznych 

 i zrobione zostaną przystanki wszystkie;  

Pani Sylwia Połubiak (sołtys Siecina) zapytała, kiedy będą do wykorzystania finanse na fundusz 

sołecki? 

Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska odpowiedziała, że chwilowo były wstrzymane, ale już  będą 

realizowane. 

 

Punkt 9.  Zamknięcie Sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXIX Sesję Rady Gminy  

Ostrowice. 

 

 

  Protokolant         Przewodniczący Rady 

…………………………………                                             Roman Bany 

 

 

 

 

 


